
 Geachte heer/mevrouw,

Mensen die nieuw  in de politiek komen proberen zich zelf waar te maken door soms dan wel meestal een 
wetsvoorstel te doen die in eerste in zijn/haar ogen goed blijken te zijn maar in de maatschappij totaal anders 
uitpakt. Het is altijd goed dat er wetgeving is en dat er toezicht is maar men moet zich ook realiseren dat er veel 
meer bij komt kijken dan de wetgeving. Diegene die een wetsvoorstel doet heeft zelf geen omkijken naar, want 
hij/zij heeft met zo iets niets mee te maken. Die mensen die hun kinderen in zo`n instelling geplaatst hebben 
proberen op die manier het beste voor hun kind(eren) te doen. Men moet iedereen zo veel mogelijk dezelfde 
kansen geven om een volwaardig mens te worden en te zijn voor de maatschappij. Mensen die een behoorlijk 
inkomen hebben, hebben er geen last van, maar de mensen met een beneden modaal inkomen en mensen met 
een bijstandsinkomen moeten er hard voor knokken en hard voor boegen om hun kinderen naar behoren te laten 

studeren. Het welvaart verschil in de Nederlandse samenleving is TE groot. Laat die mensen waarvan de 
kinderen in een instelling verblijven de kans geven zo dat hun kinderen ook een betere toekomst kunnen 
opbouwen.
Ik ben in zijn algemeen tegen dit wetsvoorstel. Natuurlijk zijn er wel goede aandachtspunten en in het algemeen 
is het voor de meeste mensen erg moeilijk om die punten die voor hen niet haalbaar is dan wel moeilijk is te 
realiseren. Mensen die in de politiek zitten die moeten verder kijken dan hun neus lang is. Wanneer er een wet 
is die die mensen raakt dan zullen zij ook anders gaan piepen. Mensen die qua inkomen niets te vrezen hebben, 
zijn ook die mensen die met een wetsvoorstel komt die niet hen zelf raakt maar de mensen buiten hun om heen.
Ik hoop dat de regering er goed over na denkt voordat men dit wetsvoorstel aanneemt.

Met vriendelijke groet,

Adiniz Soyadiniz

Mahmut Yildirim.


